Economy 優惠級

POSTAGE PAID HONG KONG CHINA 中國香港

PERMIT NO. 特許編號 郵資已付



總機 General Hotline | 2859 7500 編輯室電話 Editorial Hotline | 2859 7860 捐款熟線 Donation Hotline | 1878 333 地址 Address I 香港上環普仁街十二號 12 Po Yan Street, Sheung Wan, Hong Kong 出版 Publisher | 東華三院企業傳訊科 TWGHs Corporate Communications Division

TWGHs NFT

東華三院網站







政務司副司長卓永興GBS太平紳士(右四)、醫務衞生局局長盧寵茂教授BBS太平紳士(左三)、醫院管理局主席范鴻齡SBS太平紳士(左四)、本院主席暨廣華醫院醫院管治委員會主席韋浩文先生(右三)、醫院管理局行政總裁高拔陞醫生太平紳士(左二)、本院甲辰年主席何世柱大紫荊勳賢GBS太平紳士(右二)、九龍中醫院聯網總監張復熾醫生(左一)及廣華醫院行政總監鄧錦成醫生(右一)一同主持亮燈儀式。
The Hon. CHEUK Wing Hing, GBS, JP (right 4), Deputy Chief Secretary for Administration, Prof. the Hon. LO Chung Mau, BBS, JP (left 3), Secretary for Health, Mr. FAN Hung Ling, Henry, SBS, JP (left 4), Chairman of the Hospital Authority, Mr. WAI Ho Man, Herman (right 3), TWGHs Chairman cum Chairman of Hospital Governing Committee of KWH, Dr. KO Pat Sing, Tony, JP (left 2), Chief Executive of the Hospital Authority, the Hon, HO Sai Chu.

Pat Sing, Tony, JP (left 2), Chief Executive of the Hospital Authority, the Hon. HO Sai Chu, GBM, GBS, JP (right 2), Chairman 1964/1965 of TWGHs, hosted the Lighting Ceremony along with Dr. Eric CHEUNG (left 1), Cluster Chief Executive of Kowloon Central Cluster, and Dr. TANG Kam Shing (right 1), Chief Executive of KWH.



嘉賓參觀廣華醫院第一期大樓内 科及老人科的血液透析中心,並 與病人交流

Guests visited the Haemodialysis Centre of the Department of Medicine & Geriatrics at Kwong Wah Hospital Phase 1 building and engaged in a conversation with a patient.

■ 服務焦點 28.11

廣華醫院重建計劃 第一期大樓開幕典禮

Grand Opening of Phase 1 Building in Kwong Wah Hospital (KWH) Redevelopment

開幕典禮由行政長官李家超大紫荊勳賢SBS,PDSM,PMSM(右圖)透過視像形式致辭,並由政務司 副司長卓永興GBS太平紳士親臨主禮。醫院將朝智慧、可持續發展和醫療等方向發展,致力建設為 「智慧醫院」,應付日益增加的醫療需求。

The Hon. LEE Ka Chiu, John, GBM, SBS, PDSM, PMSM (right photo), Chief Executive of HKSAR, sent in his congratulations by delivering a keynote video speech at the Grand Opening Ceremony while the Hon. CHEUK Wing Hing, GBS, JP, Deputy Chief Secretary for Administration attended the Event in person as an officiating guest. The Hospital will undergo gradual development under the vision of Smart, Sustainability, and Healing, aiming to emerge into a smart hospital in response to the increasing needs for healthcare.



-眾嘉賓於東華三院文物館前合照,文物館象徵廣華醫院百年服務的傳承。 Guests took a group photo at the Tung Wah Museum, which represents the enduring legacy of KWH's century-long service.

活動消息 LATEST NEWS 20.11

本院全力支持2023年區議會選舉 TWGHs' Full Support to the **2023 District Council Ordinary Election**

韋浩文主席 (前排左五) 聯同一眾董事局成員及行政總監蘇祐安先生 (後排右一) 於本院李兆忠 紀念大樓禮堂拍攝短片,呼籲香港市民在12月10日的區議會一般選舉踴躍投票,共建美好社區

Led by Mr. WAI Ho Man, Herman (front row, left 5), the Chairman, Board Members and Mr. SU Yau On, Albert (back row, right 1), Chief Executive, shot a video at the Assembly Hall of TWGHs Li Shiu Chung Memorial Building to call on the public to vote on 10 December at the District Council Ordinary Election for a better community.

掃描二維碼觀看呼籲投票短片: Scan QR codes to view our appeal videos for vote:









